
1 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 

SOCIĀLO UN VESELĪBAS AIZSARDZĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2024.gada 22.februārī Nr. 5 
 
Sēde sasaukta plkst. 10:20 
Sēde atklāta plkst. 10:55 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētāja Inta Brence 
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Guna Popova, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Felicija 
Leščinska, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs (no plkst. 11:18 līdz plkst. 11:21), Domes 
priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars Buharins (no plkst. 10:57 līdz 
plkst.11:21), Deputāts Georgijs Jevsikovs (no plkst.11:20 līdz plkst.11:21), Deputāts 
Staņislavs Šķesters, Deputāts Guntis Rasims (no plkst. 10:55 līdz plkst.10:59, no plkst. 
11:03 līdz plkst.11:07 un no plkst.11:14 līdz plkst.11:21), Deputāts Aija Kiserovska, 
Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Guna Zenčenko 
(no plkst.11:03 līdz plkst.11:07 un no plkst.11:16 līdz plkst.11:21). 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Rita Tērauda – piedalās pasākumā “No sirds Ukrainai” Kaunatas vidusskolā, 

 Deputāts Vilis Deksnis – komandējumā, 

 Deputāts Jānis Freibergs – pamatdarbā. 
 
Uzaicinātie:  

 Finanšu un grāmatvedības nodaļas grāmatvedības uzskaitvedis Inese Belova (1.§) 
 
Darba kārtībā: 

1. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 
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2. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu R.G. Kaunatas pagastā. 

3. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu A.M.K. Nautrēnu pagastā. 

4. Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.J. Lendžu pagastā. 

5. Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu F.A. Stružānu pagastā. 

6. Par atbalsta sniegšanu biedrībai “Viedokļu līderu skola”. 
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1.§ 
Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 

"Vecružina" 
Ziņo Liāna 
Teirumnieka: 

Izskatot Daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra “Vecružina” 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā "Vecružina". 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Salīdzinot ar iepriekšējo šo pakalpojumu maksu ar tagadējo no 
01.03.2024. - ir daļa no pakalpojumiem, kuru cena ir samazinājusies. 
Radušies jauni pakalpojumi - silto smilšu terapijas nodarbība un ABA 
terapija. Nav mainījušas izmaksas - speciālā pedagoga nodarbība, 
logopēda nodarbība, psihologa un sociālā darbinieka konsultācija, 
atelpas brīža pakalpojums. Ar ko saistītas šīs pakalpojumu maksu 
izmaiņas? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Sakarā ar to, ka vairāk pakalpojumu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Sakarā ar to, ka nāca klāt divi jauni pakalpojumi. 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Jā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tātad, šie pakalpojumi tā kā neietekmē iepriekšnosauktos pakalpojumus, 
piemēram, logopēda nodarbību izcenojumu? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Nē. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Šie pakalpojumi ir pieejami katru dienu? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Jā, darba dienās, no plkst. 08:00 līdz plkst. 17:00. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Visi speciālisti ir uz vietas? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Logopēdu aicinām tad, kad ir klienti. Bet, pārsvarā visi ir uz vietas, jo ir 
speciālisti, kuri sniedz vairākus pakalpojumus. Piemēram, speciālais 
pedagogs sniedz arī silto smilšu terapijas pakalpojumus un ABA 
terapijas pakalpojumus. Psihologs sniedz arī multisensorās istabas 
pakalpojumu un smilšu terapijas pakalpojumu. Viens speciālists sniedz 
vairākus pakalpojumus, tāpēc viņš atrodas uz vietas. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Nevis uz līguma pamata, bet pēc pieprasījuma? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Uz līguma pamata - logopēds. Uz doto brīdi tikai vienam klientam ir 
nepieciešami logopēda pakalpojumi. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Kāda ir slodze? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Vēl ir tikai pats sākums. 2023. gada decembrī tika sniegti pakalpojumi 
klientiem, kuri tika izvērtēti deinstitucionalizācijas projekta ietvaros, no 
01.01.2024. viss jāsāk no jauna. Klientiem jāiziet ārstu komisija. 
Personas ar invaliditāti, kuri ir deklarēti Rēzeknes novadā - viņiem 
jānokārto attiecīgā dokumentācija Sociālajā dienestā, tikai tad viņi var 
griezties Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā "Vecružina". 
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Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Tad šīs pakalpojuma izmaksas būs lētākas vai tādas pašas? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Tādas pašas. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Nav atvieglojumi? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Ja persona ir deklarēta Rēzeknes novadā un saņem šo pakalpojumu caur 
Sociālo dienestu - viņiem tas būs bezmaksas pakalpojums. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Tāda informācija ir atrodama Rēzeknes novada pašvaldības mājaslapā? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Jā. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Informācija ir atrodama mājaslapā, sadaļā "Daudzfunkcionālais sociālo 
pakalpojumu centrs "Vecružina" ". Tur ir aprakstīti visi pakalpojumi. 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Informācija būs publicēta arī informatīvajā izdevumā "Rēzeknes Novada 
Ziņas". 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai persona var saņemt pakalpojumu, samaksājot par to, ja viņai nav 
atbilstošas diagnozes? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Tie ir pakalpojumi bērniem. 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Līdz 18 gadu vecumam. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet, ja nav noslodzes, bet darbinieki ir, jebkurš varētu griezties un 
saņemt nepieciešamo pakalpojumu. 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Tad, kad reģistrē pakalpojumu ir jāizvēlas mērķgrupa, kurai būs sniegts 
šīs pakalpojums. Nevar jaukt dažādas mērķgrupas. Centrs "Vecružina" ir 
sociālo pakalpojumu sniedzējs, līdz ar to ir jāizvēlas mērķgrupa. Centra 
izvēlēta mērķgrupa ir bērni līdz 18 gadu vecumam. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja bērns nav sociālais klients, viņam ir iespējams saņemt maksas 
pakalpojumu? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Jā, par maksu var. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Sakarā ar to, ka papildus ir ļoti nepieciešami šie divi pakalpojumi - silto 
smilšu terapija un ABA terapija, aicinu atbalstīt šo lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Cik ir ieplānots klientu - dienā, nedēļā? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Pagaidām ir 11 nosūtījumi un 5 klienti, kuri saņems maksas 
pakalpojumus. No 01.03.2024. tiks apstiprināts ABA terapijas, silto 
smilšu pakalpojums - tad tos sniegs arī par maksu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Bet, cik tad klientu izmantoja pakalpojumus caur DI projektu? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Pakalpojumus izmantoja 36 klienti, aktīvi izmantoja 24 klienti. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-loca: 

Tiem bērniem, kuri saņēma pakalpojumus DI projekta ietvaros - viņiem 
tagad ir atkārtoti jāgriežas pie ģimenes ārsta. Ja ģimenes ārsts izsniegs 
nosūtījumu kādam no pakalpojumiem, tikai tad centrs "Vecružina" 
sniegs bezmaksas pakalpojumu. Ja ģimenes ārsts nedod nosūtījumu, ka 
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bērnam ir nepieciešams kaut kāds pakalpojums, tad vecāki var izvēlēties 
saņemt šo pakalpojumu par maksu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Šobrīd ir tā, ka speciālisti ir, viņu darbs tiek apmaksāts, bet klientu nav. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Klienti ir, bet neuzreiz visi. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Bet, vai ir klienti uz 01.01.2024., kuriem jau ir ģimenes ārsta nosūtījums? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Jā, 11 klienti, kuri piedalījās DI projektā. Visiem tika piedāvāts. Ka arī 
ir jauni klienti, kuriem ir interese saņemt šos pakalpojumus. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja notiek sadarbība ar citām pašvaldībām, tad ir jāslēdz līgums ar centru? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Jā, jāslēdz līgums. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bez līguma nevar. Tad jābūt noslēgtam līgumam un sociāla klienta 
statusam? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Tajā gadījumā, ja pakalpojumu apmaksā Sociālais dienests. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Arī vecāki paši slēdz līgumus ar centru un saņem pakalpojumus par 
maksu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Ja bērnam ir invaliditāte, tad viņš var griezties centrā? Uzreiz var 
griezties centrā? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Uzreiz var, ja ir par maksu. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Jābūt izziņai, ka bērnam drīkst sniegt pakalpojumu. 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Jābūt nosūtījumam no ārsta. Varbūt bērnam tas nav ieteicams. Iepriekš, 
līdz 01.01.2024. centrs nevarēja sniegt pakalpojumus par maksu. Varēja 
sniegt pakalpojumus bērniem, kuri ir izvērtēti DI projekta ietvaros. 
Tagad var. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Katrā ziņā ir nepieciešama arī publicitāte tam visam. Ja ir skaidrs, ka savi 
klienti ne tik ātri saņem ģimenes ārstu nosūtījumus un atzinumus, tad, 
attiecīgi, būtu labi, ja būtu nodrošināts tas, ka ir klienti no citām 
pašvaldībām. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Felicija Leščinska, Guna 
Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā 
sociālo pakalpojumu centrā "Vecružina"". 
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2.§ 
Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu R.G. Kaunatas pagastā 

Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot R.G. 2024.gada 23.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās telpas 
īres tiesību atzīšanu R.G. Kaunatas pagastā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Cik vispār ir uz šo brīdi šī 1.reģistra personām piešķirti dzīvokli un kas 
notiek, kad šīm personām beidzas šīs statuss? Jautājums ir attiecināms 
uz bērniem - bāreņiem. Ko dara tālāk ar šiem dzīvokļiem? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Neko nedara. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tā viņi arī dzīvo, sasnieguši 25 gadu vecumu, 26 gadu vecumu? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā, jo pašvaldībai nav ko piedāvāt. Diemžēl, nav tādas statistikas - cik 
tādu bērnu-bāreņu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Statuss taču beidzas? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Kad tiek saņemti iesniegumi par pagarināšanu, tad tiek pārbaudīts - 
pienākas vai nepienākas saņemt palīdzību. Tiek veidots saraksts, kur ir 
iekļauta informācija par personām, kuram nepienākas pašvaldības 
dzīvoklis kā palīdzība. Sarakstā jau ir 40 cilvēki, tur nav bāreņu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Līgums taču ir terminēts - līdz beidzas statuss? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā. Kā atrisināt situāciju, kas attiecas uz personām, kuriem nepienākas 
palīdzība, šīs jautājums jārisina valsts līmenī. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Felicija Leščinska, Guna 
Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu R.G. Kaunatas pagastā". 

 
3.§ 

Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu A.M.K. Nautrēnu pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot A.M.K. 2024.gada 30.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu A.M.K. Nautrēnu pagastā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jau 2024. gad martā personai paliks 18 gadi. Vai Nautrēnu pagasts ir 
iesniedzis kādu piedāvājumu, kur varēs izmitināt šo personu? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Pēc iekļaušanas reģistrā, Sociālais dienests raksta informatīvo vēstuli, 
kurā izteikts lūgums - rast iespēju piedāvāt dzīvojamo telpu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Šajā gadījumā tā kā par vēlu? Tūlīt jau būs marts. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Iesniegums tika saņemts tikai 30.01.2024. no personas. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Felicija Leščinska, Guna 
Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu A.M.K. Nautrēnu 
pagastā". 

 
4.§ 

Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.J. Lendžu pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot M.J. 2024.gada 30.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās telpas 
maiņas tiesību atzīšanu M.J. Lendžu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Felicija Leščinska, Guna 
Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.J. Lendžu 
pagastā". 

 
5.§ 

Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu F.A. Stružānu pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot F.A. 2024.gada 30.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās telpas 
maiņas tiesību atzīšanu F.A. Stružānu pagastā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Persona pati rosina? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā, iesniegumu iesniegusi pati persona un jau ir izvēlējusies konkrētu 
dzīvokli. (turpina ziņot) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir sociālais dzīvoklis uz kuru pretendē persona? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Nē, tas nav sociālais dzīvoklis. Šajā gadījumā - tā būs palīdzība. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tad ārpus kārtas? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Felicija Leščinska, Guna 
Popova, Gunārs Smeilis) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu F.A. Stružānu 
pagastā". 

 
6.§ 

Par atbalsta sniegšanu biedrībai “Viedokļu līderu skola” 
Ziņo Inta Greivule-
Loca: 

Izskatot biedrības “Viedokļu līderu skola” 2024.gada 7.februāra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izkatīšanai kārtējā 
domes sēdē par atbalsta sniegšanu biedrībai “Viedokļu līderu skola”. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādas sociālas garantijas ir pašvaldības darbiniekiem? Vai 
apdrošināšana pašvaldības darbiniekiem ir? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Ir pret nelaimes gadījumiem darbā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tikai? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Ļoti labi, ka šīs jautājums tika sakārtots. Šo Erasmus+ projektu īsteno 
biedrības sadarbībā ar Rēzeknes novada pašvaldību. Lēmuma projektā ir 
minēts, ka tiks noslēgts sadarbības līgums, kas ļauj pašvaldībai īslaicīgi 
atbalstīt biedrību, kad tā īsteno šo projektu, ar EUR 6 000, 00. Pēc 
projekta īstenošanas EUR 6 000, 00 kā priekšfinansējums atgriezīsies 
pašvaldības budžetā. Darbinieki jau dosies pirmajā pieredzes apmaiņas 
braucienā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Uz kurieni? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Uz Lietuvu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tas ir ļoti labs atbalsts un garantija darbiniekiem. Tiešām, projekts ir 
vērsts uz Rēzeknes novada sociālajiem darbiniekiem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Felicija Leščinska, Guna 
Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
atbalsta sniegšanu biedrībai “Viedokļu līderu skola”". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 11:21 
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Sēdes vadītājs, komitejas priekšsēdētāja                                                       Inta Brence 

 

Protokoliste                                 Žanna Savčenko 
 


